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《聯合動態》新面貌  

New Face of United News 

《聯合動態》是聯合書院每月出版的刊物，讓讀者緊貼書院脈搏及各項最新消息。由 2012 年 3 月起，《聯合動態》及

《聯合動態網上版》將以全新面貌示人，供書院成員、學生、校友及所有聯合之友閱覽。 

翻開新版的《聯合動態》，讀者可以閱讀到圖文並茂的書院消息。另外，新版本亦會加入了全新專欄「光輝聯合

人」，報導傑出聯合人的動向。請讀者密切留意！希望各位讀者喜歡《聯合動態》的新形象！ 

United News is a monthly newsletter of United College, which readers can keep abreast of the updated news and 
development of the College. From March 2012, the College is pleased to announce that a new face of United News 
and United News Online are released for all members, students, alumni and friends of the College. 

In the new edition of United News, readers can read rich content along with attractive photos. Furthermore, a new 
session of "Glorious United Men" will be introduced to cover highlights and report of our glorious united men. Stay 
tune and hope you like this new edition! 

匯聚光輝聯合人──書院與獲獎同學茶聚  

Get Together of All UC Award Recipients—Tea Gathering 

本年度聯合書院取錄了不少學術成績優異的同學，而且

有很多具有不同專長及技能的聯合同學在其他領域上取

得驕人成績。  

本年度聯合書院網羅了更多高考及會考成績優異的尖子

︰以高考成績入學的學生包括一名六優生、三名五優生

及六名四優生，循拔尖途徑入學的學生則有三名十優

生、七名九優生及七名八優生。除此之外，在過去的一

個學期，不少聯合書院同學在不同的本港及國際比賽中

獲取佳績，繼有大專水運會冠軍、活木球世界第一、法

國品酒賽亞軍等。 

為表揚獲獎同學，書院於 2012 年 2 月 10 日假思源文

娛中心舉行茶聚。當日獲獎同學與書院同仁分享比賽及
獲獎心得。院長馮國培教授勉勵獲獎同學力爭上游，再創佳績，又鼓勵同學多與在校師弟妹分享比賽經驗，讓其他同

學得以借鏡參考。 

United College attained outstanding result in admission of new students this year. Apart from achieving academic 
excellence, students with different talents and expertise also make outstanding accomplishments in extra-curricular 
pursuits.  

Many top elites were admitted to United College in 2011-2012. New students admitted through JUPAS included one 
6As, three 5As and six 4As. New students admitted under the Early Admissions Scheme included three 10As, seven 
9As and seven 8As. Moreover, many College students were awarded prizes in local and international competitions, 
including gold medallist in USFHK Annual Aquatic Meet, world’s top in woodball, first runner-up at wine tasting 
contest, etc.  

To recognise these outstanding achievements, a tea gathering was held on 10 February 2012 at Si Yuan Amenities 
Centre to honour all awardees. The students shared their experiences and what have been learnt from the 
competitions. Professor Fung Kwok-pui, College Head, supported the awardees to continue exceling themselves and 
scaling new peaks. Professor Fung also encouraged these students to share their experiences with their fellow 
schoolmates. 

法國里昂天主教大學語文與文化中心院長到訪書院 

Head of Language and Culture Institute, Université 
Catholique de Lyon Visited United College 

法國里昂天主教大學語文與文化中心院長 Mrs Martine Moulin(左三)與書院院

長馮國培教授及行政人員於 2012 年 2 月 15 日會面。法國里昂天主教大學為

書院邁進地球村系列合作院校之一。 

Mrs Martine Moulin, Head of Language and Culture Institute, Université 
Catholique de Lyon (3

rd
 left), met Professor Fung Kwok-pui, College Head and College administrative staff on 15 

February 2012. The Université Catholique de Lyon is a partner university of the College GOAL progamme. 
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書院院務委員會消息 

News from the College Assembly of Fellows 

在書院院務委員會於 2012 年 2 月 17 日舉行的第一百一十一次會議上，通過及知悉以下各項書院院務委員會屬下委員

會的職務任命： 
The College Assembly of Fellows, at its 111

th
 Meeting held on 17 February 2012, endorsed and noted the following 

Assembly Committee appointments: 

委員會 
Committee 

職務 
Post 

姓名 
Name 

任期 
Term 

校友事務及發展委員會 
Committee on Alumni Affairs and Development 

委員 Member 鄭善群教授 
Professor Cheng Sin-kwan 

1/12/2011–30/11/2014 

通識教育委員會 
Committee on General Education 

委員 Member 謝志成教授 
Professor Tse Chi-shing 

18/2/2012–17/2/2015 

通識教育委員會 
Committee on General Education 

委員 Member 鄧麗暚教授 
Professor Eunice L Y Tang 

22/5/2012–21/5/2015 

獎學金及學生資助委員會 
Scholarships and Student Finance Committee 

委員 Member Professor Stephen Nagy 18/2/2012–17/2/2015 

思源文娛中心會所管理委員會 
Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee  

委員 Member 陳曾燾博士 
Dr Thomas T T Chen 

23/5/2012–22/5/2015 

思源文娛中心會所管理委員會 
Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee 

委員 Member 李國明先生 
Mr Peter K M Lee 

23/5/2012–22/5/2015 

思源文娛中心成立十周年慶祝會  

The 10th Anniversary Celebration Party of the Si Yuan Amenities Centre  

為慶祝聯合書院思源文娛中心成立十周年，思源文娛中心將於 2012 年 3 月 23 日（星期五）下午 5 時正假聯合書院鄭

棟材樓地庫思源文娛中心舉行中心成立十周年慶祝會。 

To celebrate the United College Si Yuan Amenities 10
th
 Anniversary, Si Yuan Amenities Centre will hold the 10

th
 

Anniversary Celebration Party on Friday, 23 March 2012 at 5:00 pm at the United College Si Yuan Amenities Centre, 
L/G, T C Cheng Building, United College. 

湯宿光陰四十載，濟濟一堂慶生辰  

40th Anniversary of Adam Schall Residence  
湯若望宿舍四十周年誌慶於 2012 年 2 月 11 日圓滿結束。為慶祝宿舍成

立四十周年，舉行了一系列慶祝活動，包括徵集歷屆湯宿宿生的相片及

散文，相片製成展板，現陳列於宿舍大堂，散文彙集成冊，刊登於四十

周年紀念特刊。當天更有球賽及植樹活動。 

當晚的「湯宿之友」壓軸晚宴更將節目推向高潮。有約二百五十名師生校友參加，共享盤菜盛宴，氣氛非常熱鬧。席

間節目豐富，有學生表演、遊戲、抽獎，更邀請了不同屆別的宿友分享他們當年住宿的趣事以及對宿舍未來發展的美

好祝願。 

適逢華誕，歷屆宿生聚首一堂，互敘情誼，配合宿舍

大堂展示宿友珍貴的舊照和回憶，展現了湯若望宿舍

四十年來的點點滴滴；新一屆宿生載歌載舞，倍添喜

慶之餘，更顯湯宿精神文化的傳承。 

The celebration of the 40th anniversary of Adam 
Schall Residence (ASR) was concluded on 11 
February 2012. A series of activities were conducted, 
including exhibition of photos and essays of the ASR 
alumni, ball games and treeplanting.  

With about 250 alumni and residents joining the reunion dinner, the celebration approached the climax. Various 
activities were held during the dinner, including student performances, video playbacks, lucky draw and sharing by 
ASR alumni. The celebration of 40th Anniversary of Adam Schall Residence ended in great joy and happiness.   

2011 至 2012 年度獎學金頒獎典禮   

2011-2012 Scholarship Presentation Ceremony  

本年度書院獎學金頒獎典禮將於 2012 年 3 月 20 日下午 5 時 30 分假香港中文大學邵逸夫堂舉行，並由書院署理校董

會主席兼基金會主席張煊昌博士擔任主禮嘉賓。 

The 2011-2012 United College Scholarship Presentation Ceremony will be held on 20 March 2012 at 5:30 pm in the 
Sir Run Run Shaw Hall. Dr Thomas H C Cheung, Acting Chairman of the College Board of Trustees and Chairman 
of Endowment Fund Committee will be the officiating guest. 
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下任聯合書院院長遴選公開諮詢會 

Consultation Forums on the Appointment of Next Head of United College 
現任聯合書院院長馮國培教授的任期將於 2012 年 7 月 31 日屆

滿，根據《香港中文大學條例》規程九第一段，一個由校長出

任主席，並由一名聯合書院校董會代表及聯合書院院務委員會

選出的六名院務委員所組成的委員會，將向大學校董會推薦下

任院長人選。此外，馮國培教授已連續擔任聯合書院院長十

年，根據規程九第三段，馮教授將不能再獲委任。 

為廣泛諮詢聯合書院教職員、學生及校友對下任聯合書院院長

遴選的意見，委員會內的聯合書院校董會代表及六名院務委員

已於 2 月舉行三場公開諮詢會，在場的教職員、學生及校友均

積極發表意見。 

未有出席諮詢會的教職員、學生及校友，歡迎以 Facebook ：

http://www.facebook.com/UC.next.Head 或透過聯合書院院務

主任李雷寶玲女士(電郵： christina-li@cuhk.edu.hk)表達意見。 

The current term of office of Professor Fung Kwok-pui as Head of 
United College will expire on 31 July 2012. In accordance with 
paragraph 1 of Statute 9 of The Chinese University of Hong Kong 
Ordinance, a Committee under the Chairmanship of the Vice-Chancellor 
and consisting a representative of United College Board of Trustees and 
6 Fellows elected by the Assembly of Fellows, shall recommend to the 
University Council the appointment of the next College Head. Moreover, 
in accordance with paragraph 3 of Statute 9, Professor Fung has served 
as Head of United College for three consecutive terms with an 
aggregate period of ten years and is not eligible for re-appointment. 

In order to get the feedback and comments from staff, students and 
alumni on the appointment of next Head of United College, the 
representative of United College Board of Trustees and six Fellows in 
the Committee had organised three consultation forums in February 
with positive feedback collected from staff, students and alumni.  

You are also welcome to submit your views on Facebook page:  
http://www.facebook.com/UC.next.Head or via Mrs Christina Li,  
College Secretary, at christina-li@cuhk.edu.hk. 

 

 

 教職員公開諮詢會 
 Consultation forum with all staff 

學生公開諮詢會 
Consultation forum with all students 

校友公開諮詢會 
Consultation forum with all alumni 

天津商業大學訪問聯合書院 

Tianjin University of Commerce Visited United College  

天津商業大學路波先生(左)率領的訪問團於 2012 年 2 月 15 日到訪本

院，由副院長兼通識教育副主任張雙慶教授(右)及助理院務主任 

陳文軒先生接待。 

The delegation of Tianjin University of Commerce, led by Mr Lu Bo 
(left), visited the College on 15 February 2012. Professor  
Chang Song-hing, Associate College Head and Associate Dean of 
General Education (right), and Mr Tony M H Chan, Assistant College 
Secretary, received the delegation. 

院長推薦委員會   

Committee for the Appointment of Next Head of United College 

院長推薦委員會內由書院院務委員會選出的其中一位委員陳毅恒教授，已於 2012 年 2 月 23 日請辭，院務委員會已於

2012 年 3 月 5 日結束的投票中補選電子工程學系湛偉權教授，參與院長推薦委員會的工作。 

Professor Chan Ngai Hang, one of the members who was elected by the Assembly of Fellows serving on the 
Committee for the Appointment of Next Head, tendered his resignation on 23 February 2012. The Assembly of 
Fellows has elected Professor Cham Wai Kuen of Department of Electronic Engineering to serve on the Committee 
in a by-election completed on 5 March 2012. 
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聯合書院五十五周年院慶「院長講座系列」  

55th Anniversary of United College-“Heads of College Lecture Series” 

講座主題 Lecture Topic 小小大爆炸 Little Big Bang 

講者 Speaker 李卓予教授 Professor C Y Lee 

日期 Date 2012 年 3 月 23 日（星期五）23/3/2012 (Friday) 

時間 Time 11:30 am 

地點 Venue 邵逸夫堂 Sir Run Run Shaw Hall 

查詢/留座  Enquiries/ 
Seat Reservation 

聯合書院學生輔導處 張先生 (電話： 3943 7573)  /  鄧女士 (電話： 3943 8657) 
Dean of Students’ Office, United College  
Mr Cheung (Tel: 3943 7573) / Ms Tang (Tel: 3943 8657) 

書院支持「地球一小時」 

UC Pledged to Support the Earth Hour Day 
香港將參與世界自然基金會的「地球一小時」行動，在 2012 年 3 月 31 日(星期六)晚上 8

時 30 分，熄燈一小時，承諾以行動解決氣候變化問題。本年香港的主題是「一人一目標，
節能惜未來」，呼籲大家延續地球一小時的精神，定下節能目標。香港中文大學聯合書院支
持「地球一小時」行動，當晚把校園燈光大部份燈熄掉一小時，請書院同仁一同支持。香港
地球一小時 2012 詳情見 wwf.org.hk/earthhour。 

Hong Kong will join this year's Earth Hour "lights out" campaign at 8:30 pm, Saturday, 31 
March 2012 to resolve the issue of global warming by action. The theme this year is “Go 
beyond the hour, set your energy saving target”. Your own energy saving target is 
encouraged to be set. United College of The Chinese University of Hong Kong will also 
support the Earth Hour day and only minimal campus lightings will be provided in that hour. 
College members are encouraged to support this initiative. Details of the Earth Hour day 
will be available at wwf.org.hk/earthhour. 

美育發展計劃：藝術中與西──人物畫(一) 

Programme for Aesthetic Development : Art East and West Seminar—Portrait (I) 

本院資深書院導師暨中大藝術系兼任講師張惠儀博士主持《藝術中與西》講座。以人物畫為研習課題，著重探討中國
人物畫的發展，以晉、唐、清代及近現代為考察重點。以傳世畫蹟為經，以歷史文化為緯，剖析人物畫的題材與藝術
風格，並討論帝王品味、政治功能、中西交流等相關課題。內容包括： 

* 以形寫神：晉唐人物畫 
* 帝王品味：清代宮廷人物畫 
* 新舊交替：近現代人物畫 

講座詳情如下： 
日期： 2012 年 3 月 15 日至 29 日(逢星期四，共三節) 
時間：晚上 7 時至 9 時 45 分 
地點：崇基學院行政樓低層校友室 
語言：廣東話  
費用：報名時需繳付按金港幣一百元(若出席所有課堂，可獲全額退還) 

歡迎本院同學、教職員及校友參加。名額有限，先到先得。請於下列網址進行網上登記： 
同學： http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students  

教職員： http://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/ucform/staff/online-application.php  

校友： http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/application  

南北果洲香港地質公園一日遊  

Day Trip to Hong Kong Geopark—Ninepin Islands 

日期 Date  2012 年 4 月 1 日（星期日） 1 April (Sunday)  

時間 Time  8:45 am – 5:00 pm  

行程 Boat Trip Route  快船直航果洲群島, 欣賞南北果洲天然奇景 Boat trip to Ninepin Group to tour around the  
natural geo-features of South & North Ninepin Islands  

費用 Fee  $250 (大小同價 Same for adult and child) 

截止報名日期 
Registration Deadline 

2012 年 3 月 20 日（星期二）20 March 2012 (Tuesday)  

查詢 Enquiries  聯合書院學生輔導處 陳先生 (電話： 3943 1697) /  鄧女士 (電話： 3943 8657) 
Dean of Students’ Office, United College Mr Chan (Tel: 3943 1697)/ Ms Tang (Tel: 3943 8657)  

本活動由聯合書院教職員聯誼會、書院生活委員會及書院校友會合辦。This activity is jointly organised by United 
College Staff Association, College Life Committee and United College Alumni Association. 

 



 

7 

校園消息 COLLEGE NEWS  

請於登記後四十八小時內交回按金。查詢請致電 3943 1844 或 3943 7455 與本院高榮銘先生或楊頌妍女士聯絡。本講
座系列蒙洽蕙藝術及文化發展基金贊助。 

Dr Cheung Wai-yee, Senior College Tutor and Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, CUHK will offer 
seminars on Art East and West. Development of portrait in the country will be studied, with highlighting the 
characteristics of portrait in Jin, Tang, Qing Dynasty and modern drawings. Theme and artistic style will be analyzed, 
with discussion in the areas of imperial style, political function, cultural exchange between east and west etc. The 
seminar will touch on: 

* Portrait in Jin and Tang Dynasty 
* Imperial portrait in Qing Dynasty 
* Modern portrait 

Details of the seminar series are as follows: 

Dates: 15 - 29 March 2012 (Thursday, three sessions in total) 
Time: 7:00 pm - 9:45 pm 
Venue: Alumni Room, L/G, Chung Chi College Administration Building 
Language: Cantonese 
Fee: $100 deposit refundable to participants with 100% attendance  

All United College students, staff and alumni are welcome to join. Registration is made on first-come-first-served 
basis. Please register online at the link below: 

Students: http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students/  
Staff: http://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/ucform/staff/online-application.php  
Alumni: http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/application  

Please settle the deposit within 48 hours after online registration to secure your seat. For enquiries, please contact 
Mr Ken W M Ko at 3943 1844 or Ms Amy C Y Yeung at 3943 7455. This seminar is sponsored by Hop Wai Arts and 
Cultural Development Fund. 

訃告  

Obituary  
本院前成員陳之藩教授於 2012 年 2 月 25 日辭世，享年八十七歲，本院同仁永遠銘感陳教授對科學及文學的貢獻、對
聯合書院的支持，並謹向他的家人致以最深切慰問。治喪儀式於 2012 年 3 月 4 日在大圍寶福紀念館及 5 日在大圍富
山火葬場舉行。 

本行是學電機工程的陳之藩教授，1955 年離開台灣負笈美國，1957 年獲賓夕法尼亞大學碩士學位，之後再獲英國劍
橋大學博士學位。1977 年在麻省理工學院擔任客座科學家，同年於聯合書院電子學系出任講座教授暨系主任，總共七
年多。2002 年起擔任中大電子工程學系榮譽教授。 

陳之藩教授是優游於文學國度的科學家，也是涵泳於科學世界的文學家。他早年以《旅美小簡》、《在春風裏》、
《劍河倒影》等一系列著作飲譽文壇，文章還選入香港和台灣的中文教科書，影響了幾代香港和台灣讀者，後來國內
教科書也收錄其文章。 

為表揚陳之藩教授對書院各方面的貢獻並展示其文學成就，本院及工程學院於 2012 年 1 月 14 起合辦了「雲淡風輕 
──陳之藩教授文物特展」，現於香港中文大學聯合書院胡忠多媒體圖書館二樓展出。展覽開幕禮當日(即 2012 年 1
月 14 日)，陳教授也親身出席。為悼念陳之藩教授，展覽現將延至 2012 年 4 月 13 日。此外，電子工程學系及聯合書
院將於 3 月 24 日下午 3 時 15 分在展覽場地──聯合書院胡忠多媒體圖書館二樓舉行「陳之藩教授追思會」。  

Professor Chen Chih-fan, former member of United College, passed away on 25 February 2012 at the age of 87. 
Members of United College are saddened by the news and would like to express the deepest condolences to his 
families. The funeral was held on 4 March 2012 at Po Fook Memorial Hall and 5 March 2012 at Fu Shan 
Crematorium. 

Trained as an electronic engineer, Professor Chen Chih-fan left Taiwan to study in the US in 1955 and received his 
MS degree from the University of Pennsylvania in 1957 and his PhD from the University of Cambridge in 1971. In 
1977 he was a visiting scientist at the Massachusetts Institute of Technology (MIT) and came to United College to 
serve as Professor of Electronics and chairman of the department for more than seven years. From 2002 onwards, 
he served as Honorary Professor of the Department of Electronic Engineering. 

Professor Chen is a scientist travelling the realm of literature and is an essayist roaming the world of science. His 
essays, which have been collected in Chinese textbooks in Hong Kong and Taiwan, have inspired generations of 
Hong Kong and Taiwan readers. Recently his essays were also collected in textbooks in China. 

In recognition of Professor Chen and his significant contribution to the College with achievement in literature, a 
Documentary Exhibition of Professor Chen Chih-fan, co-organised by United College and Faculty of Engineering, 
was organised earlier from 14 January 2012 at 2/F, Wu Chung Multimedia Library, United College, CUHK. At the 
exhibition opening ceremony, Professor Chen attended in person that day. To express our memory to  
Professor Chen and the deepest condolences to his families, the exhibition is now extended to 13 April 2012. In 
addition, a Memorial Service for Professor Chan Chih-fan organised by Department of Electronic Engineering and 
United College will be held at 3:15 pm on 24 March 2012 at the exhibition venue, 2/F, Wu Chung Multimedia Library, 
United College.  

展覽開放時間 Opening Hours of the Exhibition  

星期一至五 Monday - Friday 8:20 am – 10:00 pm 

星期六 Saturday 8:20 am – 7:00 pm 

星期日 Sunday 1:00 pm – 7:00 pm 
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書院聚會──向高錕教授伉儷致敬 

College Assembly—Tribute to Professor and Mrs Charles K Kao  

書院於 2012 年 2 月 3 日假大學邵逸夫堂舉行書院聚會，向高錕教授伉儷致敬。

書院非常榮幸邀請到高黃美芸女士(高錕教授夫人)擔任演講嘉賓，以「關顧‧互

愛：給患者所需──腦退化症」為題，向同學介紹何為腦退化症(阿茲海默症)，

並讓同學了解如何協助及照顧患者。高夫人的演講配以大量資料、圖片和影片，

增加同學對病症的深入認識和體會，同學獲益良多。會上，高夫人亦介紹了「高

錕慈善基金」的設立，為腦退化症病患者、家屬、護理者提供協助，並教育大眾

加深認識腦退化症，令社會關注腦部健康。 

在書院時間環節中，院長馮國培教授在台上向榮獲「2010 年度校長模範教學

獎」工商管理學院賴漢榮先生致賀。而在學生會時間環節內，聯合書院學生會幹

事會候選內閣上台作宣傳。 

A College Assembly was held on 3 February 2012 at Sir Run Run Shaw Hall, to 
pay tribute to Professor and Mrs Charles K Kao. The College was honored to 
have Mrs Gwen May-wan Kao (Mrs Charles Kao), to be the guest speaker, with 
the topic “Care & Love: The Needs - Alzheimer’s Disease”. Mrs Kao introduced 
the disease to the audience, with medical knowledge and first-hand experience 
on how to help and take care of the patients. Students were much benefited by 
the research information of the disease, related photos and a video delivered 
by Mrs Kao. 

At the occasion, Mrs Kao also introduced the “Charles K Kao Foundation for 
Alzheimer’s Disease” to the audience. The Fund aims at raising public 
awareness of Alzheimer’s disease, educating the general public on brain 
healthcare, enhancing care and support to Alzheimer’s patients, their families 
and caregivers. 

During the the College session of the Assembly, Professor Fung Kwok-pui, 
College Head, congratulated Mr John H W Lai of the Faculty of Business 
Administration who awarded “Vice-Chancellor’s Exemplary Teaching Award 
2010”. In the Student Union session, the proposed cabinet of the United College  
Student Union Executive Committee was introduced. 

 高錕教授夫人 (左二) 

 Mrs Charles Kao (2nd left) 

 賴漢榮先生(左) 

 Mr John H W Lai (Left) 

學苑紅豆粵曲欣賞會   

Cantonese Operatic Songs Performance 

聯合書院為慶祝成立五十五周年，與書院校友會安排於書院聚

會時間舉辦「學苑紅豆粵曲欣賞會」，內容包括粵曲介紹及表

演，並為書院「遊於藝」基金籌款，以發展書院文化藝術活

動。活動詳情如下： 

日期： 2012 年 4 月 17 日(星期二)  

時間：晚上 7 時正 

地點：香港中文大學邵逸夫堂 

表演嘉賓及曲目：殷巧兒校董及陳志輝教授(牡丹亭驚夢之幽

媾及六月雪之大審)、鄭鳳萍校友及葉少康校友(鳳閣恩仇未了

情)、游應森校友(吟盡楚江秋)及陸文龍校友(萬惡淫為首) 

歡迎各教職員及校友出席，有興趣參加者請填妥報名表格(http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/application)。查詢請致電 

3943 1844 或 3943 7455 與高榮銘先生或楊頌妍女士聯絡。 

To celebrate the 55th anniversary of United College, the Cantonese Operatic Songs Performance, with the support 
of United College Alumni Association, will be organised during the College assembly time. The programme features 
the introduction and performance of the Cantonese operatic songs, as well as to raise fund for the development on 
the art and cultural activities of the College. Details of the programme are as follows: 

Date: 17 April 2012 (Tuesday) 
Time: 7:00 pm 
Venue: Sir Run Run Shaw Hall, CUHK 
Performers: Ms Lina H Y Yan, Professor Andrew C F Chan, Ms Cheng Fung-ping, Mr Nelson Yip, Mr William Yau 
and Mr Henry Luk 

Interested parties please fill in the online registration form at http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/application. For 
enquiry, please contact Mr Ken W M Ko at 3943 1844 or Ms Amy C Y Yeung at 3943 7455. 


